
 KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 

 

ZAPISNIK 

4. redne seje Sveta KS Vogsko, ki je bila v ponedeljek,  25. februarja 2019 

ob 19.00 uri v prostorih KS Vogrsko 

 
 

Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Nejc Gorjan. Seja se je začela ob 19.10 uri. 

 

Vabljeni: člani sveta KS Vogrsko, župan Tarik Žigon, podžupan Aleš Furlan, predstavniki 

Benko d.o.o. 

Prisotni člani sveta KS: Boris Živec, Tomo Gregorič, Valter Gorjan, Nejc Gorjan, Majda 

Šuligoj, Tatjana Marvin 

 

Ostali prisotni:  župan Tarik Žigon, Aleš Furlan, Rosana Rijavec Benko, Andrej Benko, 

Nataša Podgornik 

 

Opravičeno odsotni: / 

 

Predsednik KS Vogrsko je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. 

 

Ad 1.) Poročilo Pogrebne službe Benko d.o.o. 

 

Ga. Rosana pove, da je bilo lani 11 pokopov, od tega 6 klasičnih, ostalo so bili žarni. Letno 

vzdrževanje pokopališča je v lanskem letu znašalo 940 EUR, KS Vogrsko je od najemnin 

prejela cca. 6.200 Eur, strošek izstavljanja položnic za KS Vogrsko je znašal 550 EUR. 

Trenutno samo ena najemnina še ni bila plačana za lansko leto (32 eur).  

Pove, da se bo na novem pokopališču začelo s pokopi z enojnimi grobovi, trenutno se je 

zapolnjevalo obstoječe na starem pokopališču. Težavo predstavlja teren, ki ni raven, 

predlagajo, da bi se naredile terase. Lažje bi bilo tudi, če bi se naredilo temelje za grobove, ki 

se bodo tam postavljali.  

 

Pove, da niso svojih cen povišali že od leta 2013. Trenutna urna postavka delavca je 7 eur, 

strojna ura 8 eur, predlagajo povišanje za 2 ura bruto in v kolikor se Svet KS strinja o novih 

cenah, prosijo za sprejem ustreznega sklepa na podlagi katerega bi se k obstoječi pogodbi 

sklenil aneks.  

 

Sprejeti je potrebno tudi sklep o cenah najemnin za leto 2019. Trenutna cena enojnega groba 

je 20 eur, cena dvojnega groba pa 32 eur.  

 

Valter Gorjan povpraša glede žarnega pokopališča na steni. G. Benko pove, da je trenutno 

urejeno talno žarno pokopališče, trenutno tudi še ni prostorske stiske, tako da je takšno žarno 

pokopališče lahko daljnoročni plan, saj je potrebno potem spremeniti tudi prostorske načrte 

pokopališča. 

 

Boris Živec pove, da smo z najemninami najdražji v Občini. G. Benko pove, da so bile takrat 

dorečene višje cene, zaradi investicij, ki so se na pokopališču izvajale, da pa sosednje KS 

letno zvišujejo najemnino in predlagajo, da se poviša vsako leto minimalno, da kasneje ni 

tako velike razlike v povišanju. g. Župan pove, da bi bilo idealno vsem občanom zagotoviti 

iste cene pokopališč.  



Predsednik KS pove, da se bodo svetniki zmenili glede predlaganih sprememb, 

predstavnikoma družbe Benko se zahvali za predstavitev.  

 

Po tej točki, predstavnika družbe Benko sejo zapustita. 

 

Ad 2.)  Sanacija Zadružnega doma Vogrsko  

 

Nejc Gorjan preda besedo g. Županu.  

 

G. Župan pove, da so v času od sestanka s krajani, pridobili informacije glede pridobitve 

sredstev za samo sanacijo s strani Eko skladov, subvencij… Pridobi se lahko do 25% denarnih 

sredstev. Pove, da je bila obstoječa pogodba z investitorjem podpisana v skladu z zakonom. 

Projekt se je razdelil v tri faze, z namenom, da bi na ta način se pridobilo več sredstev. Po 

zakonu mora biti investitor lastnik stavbe, prav tako lahko lastnik kandidira na Eko skladu 

zato predlaga, da KS Vogrsko odstopi lastništvo Zadružnega doma v last Občine Renče -

Vogrsko. Pove tudi primer dobre prakse iz sosednjih občin, kjer so KS prepisale lastništvo na 

občino začasno in nato, nekaj mesecev po izpeljanem projektu, se lastništvo zopet prepisale 

na KS.  

 

Trenutno bi imela KS in občina največji vpliv nad izvajanjem projekta in podpisane pogodbe 

tako, da bi se razrešilo nadzorno osebo ter imenovalo novega. Za imenovanje nadzornega tudi 

ni potrebno iti v nov razpis (javna naročilo), ker je njegova vrednost pod mejno vrednostjo za 

izpeljava javnega naročila (vrednost nadzornega od cca. 8000 EUR naprej). Ker razveljavitev 

imenovanega nadzornega za sabo ne prinese nobenih stroškov, predlaga, da zamenjava 

nadzornega izpelje takoj. Pri morebitni prekinitvi obstoječe pogodbe z izbranim izvajalcem, bi 

bili stroški takšne prekinitve cca. 50.000 EUR. 

 

Pogodba z izvajalcem je po prejeti in izbrani ponudbi podpisana v višini 180.000 EUR. Pove, 

da v proračunu dodana tudi nova postavko za izvedbo 2. faze zadružnega doma tj. preureditev 

notranjih prostorov. V NRP je za naslednje leto določenih 70.000 do 80.000 EUR za obnovo 

notranjih prostorov. V tretjem letu pa je predvidena pridobitev gradbenega dovoljenja in nato 

gradnja večnamenske dvorane. 

 

Ta teden naj bi v Zadružni dom prišel tudi električist, ki bo pregledal celotno elektro 

napeljavo, saj se zdi čudno zakaj bi prihajalo do izpadov elektrike. Boris pove, da je v 

prejšnjem tednu električar že preveril in ugotovil, da so bile vse luči vezane na eno varovalko 

in je to sedaj uredil.  

 

Letos se bo naredil laborat za požarno varnost, tehnični načrt se bo delal z g. Uršičem, ki bo 

izdelavo notranjih prostorov naredil brezplačno. Vse ideje bo predstavil KS in vsem 

predstavnikom društev, tako da bodo slednji tesno sodelovali z njim.  

 

Poudari, da se zaradi izpeljave/ začetka projekta (ki je že tako bil časovno zamaknjen) 

svetniki morajo odločiti: 

- ali se strinjajo z investicijo in začetkom sanacije Zadružnega doma in 

- ali se prenese lastništvo na občino (začasno) in nato zopet lastništvo prepiše na KS? Po 

prenosu lastništva se sklene še pogodbo o upravljanju, tako da KS Vogrsko še naprej 

upravlja s stavbo, kar pomeni, da tudi vse najemnine še vedno pritekajo na račun KS.  

 



Župan pove, da postavke v letošnjem proračunu ne smejo odstranit iz proračuna, ker je vezana 

na lansko podpisano pogodbo in je zanjo že sprejet NPR in PZI. Prav tako lahko brez soglasja 

svetnikov konec letošnjega leta odpre postavko glede obnove notranjih prostorov, ker imamo 

to postavko že določeno v NRP, ki bo sprejet skupaj s proračunom.  

 

Valter Gorjan pove, da bi morala imeti pogodba specificiran predmet javnega naročila (npr. 

kvaliteto oken, znamka okna,..) Župan pove, da je vse to navedeno v prilogi pogodbe, kjer je 

priložena vsa tehnična dokumentacija ter varnostni listi proizvajalcev.  

 

Gorjan pove, da žaluzije niso primerne za naše kraje, zaradi burje, ki skupaj z žaluzijami 

povzroča hrup, zato predlaga naj izvajalec žaluzije zamenja z roletami. 

 

 

Predsednik prebere predlog sklepa: 

 

SKLEP št. 7 

 

Svet KS Vogrsko se strinja s sanacijskimi deli, ki se bodo izvajala na Zadružnem domu na 

Vogrskem. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 4 

PROTI:0 

VZDRŽANI: 2 

 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednik prebere predlog sklepa: 

 

SKLEP št. 8 

 

Svet KS Vogrsko sprejme sklep o začasnem brezplačnem prenosu zemljišča s parc. št. 1400 

s pripadajočo stavbo s parc. št. 221-1 na Občino Renče- Vogrsko do zaključka druge faze 

sanacije.  

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je sprejet. 

 

Svetniki predlagajo, da se v obrazložitvi sklepa zapiše, da zaključek druge faze sanacije 

pomeni, ko bodo spodnji prostori Zadružnega doma preurejeni za potrebe večnamenske 

dvorane.  

 

Ad 3.)  Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne, 24.1.2019 

 



Predsednik povzame zapisnik 3. redne seje.  

Valter Gorjan poudari, da ni želel z zahtevo po vodenjem poročil kaj kdo dela (hišnik, 

administrator) nikogar užaliti, ko je to zahteval, ampak je želel, da bi bili svetniki o vsem 

opravljenem delu seznanjeni 

 

Nataša pove, da se je pri računovodkinji pozanimala glede možnosti izterjave odprtih postavk, 

ki ji je potrdila, da so terjatve že zastarale, zato predlaga odpis dolgov. 

 

Predsednik poda predlog sklepa: 

 

SKLEP št. 9 

Dolžnikom Urški Gregorič, Bojanu Marvinu in Boštjanu Ferfolji se odpišejo dolgovi do KS 

Vogrsko. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

 

Sklep je sprejet. 

 

Nataša še pove, da so zapisniki Sveta KS Vogrsko že objavljeni na spletni strani Občine 

Renče Vogrsko, z geslom, ki ga bomo prejeli s strani Občine pa bomo lahko zapisnike 

objavljali sami.  

 

Ostalih pripomb na zapisnik ni. 

Predsednik, da zapisnik na glasovanje. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

VZDRŽANI: 0 

 

Zapisnik 3. redne seje je sprejet. 

 

Ad 3.)  Letno poročilo za leto 2018 

 

Predsednik povzame poslovno poročilo ter računovodsko poročilo.  

 

Valterja zanima ali za donacije nima občina kakšne proračunske postavke. Nataša pojasni 

prakso delovanja KS Vogrsko ter kako se je donacije podeljevalo.  

 

Predsednik da Letno poročilo na glasovanje. 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

 

Sklep je sprejet. 



 

 

Ad 4.)  Načrt za leto 2019 

 

Predsednik prebere dosedanje postavke in porabo sredstev. Župan pove, da ima za letošnji 

proračun KS Vogrsko na voljo še dodatnih 5.000 EUR investicijskega transferja.  

 

Nataša predlaga, da se pogleda kaj je bilo do sedaj predlagano na glasovanje pri 

participativnem proračunu in se pogleda kaj ni bilo izglasovano. Spomni na predlog 

Vladimirja Marca, da bi KS nakupila klopi. Boris predlaga, da bi se kupilo tudi stole za 

prireditve v šoli.  

 

Tatjana Marvin predlaga, da bi se zaselke, hiše  na Vogrskem (npr. Frata, Živčevi,..) lahko 

opremilo s kakšnimi lesenimi tablicami, kot imajo to v Prvačini ali pa na Gorenjskem. 

 

Župan naproša, da se mu posredujejo vsaj okvirne postavke investicijskega transferja. 

 

Svetniki predlagajo, da je ena izmed postavk »Material za javne prireditve« (npr. ozvočenje, 

klopi, stolice,…). 

 

 

Ad 5.)  Priznanje ob občinskem prazniku 

  

Predsednik povzame potek 1. korespondenčne seje na kateri so svetniki predlagali za 

občinsko priznanje Valentino Gregorič Saksido (3 glasovi) in vinarja Ivana Fornazariča (3 

glasovi). Nataša pove, da se je po telefonskem pogovoru g. Fornazarič zahvalil za 

kandidaturo, vendar predlog za kandidaturo iz osebnih razlogov zavrnil. Nataša je nato 

pripravila vse potrebne obrazce za prijavo na občinsko priznanje, za katero je Svet potrdil 

Valentino Gregorič Saksida. 

 

Ad 6.)  Prireditev ob 8. marcu 

 

Predsednik pove, da je 30 vstopnic že rezerviranih. Z lučkarjem in ozvočenjem pride avtorski 

honorar Primoža Forteja (Gušto) 1.500 EUR. Zato se je pripravilo vstopnice v višini 10 eur. 

Ker je KS neprofitna organizacija in vstopnine ne sme pobirati, bo predstavo ob 8. marcu 

izpeljala v sodelovanju z KTD Vogrsko. Vstopnica bo vsebovala tudi tri nagrade za ženske 

(frizura, masaža, urejanje nohtov) ter rožico za obiskovalke.  V prireditev je vključil vinarje, 

ter Smodina za sokove. Naročil je kozarce (200 kom) s pranjem. Za posodo nekaj stolic se bo 

vprašalo ali v Renče ali v Šempas.  

 

Valter Gorjan predlaga, da se postavi majhen oder, da bodo nastopajočega vsi videli. Tomo 

pove, naj si oder izposodimo od Občine, ki ga daje v brezplačno uporabo.  

 

Nejc pove, da sta se z Urško Gregorič pogovarjala o nabavi davčne blagajne v te namene. 

Svetniki se strinjajo naj se najprej preveri ali je nakup smotrn ali ni bolje it v najem take 

blagajne, ob prireditvah ko se dejansko sploh lahko računa vstopnino.  

 

Nataša opozori, da se pri ravnatelju OŠ preveri, koliko je največja kapaciteta obiskovalcev, ki 

jih lahko dvorana v POŠ sprejeme. Potrebno je namreč tudi na policijo javiti predvideno 



število obiskovalcev in pri tem se ne sme kršiti največjega števila obiskovalcev, ki jih dvorana 

lahko sprejme. 

 

 

Ad 8.)  Razno 

 

/ 

 

 

Seja zaključena ob 22.30 uri 

 

Nejc Gorjan 

                                                                                                          Predsednik KS Vogrsko 


